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متن پرسش

سلام استاد عزیزم: طاعات شما قبول درگاه حق. اینجانب در ماه رمضان روی این حدیث آقا رسول

االله(ص) خیلی تفکر کردم که می فرمایند: چگونه باشید آنگاه که زنانتان فاسد و جوانانتان فاسق گردند

و شما هم امر به معروف و نهى از منکر ننماد؟ گفتند: اى پیامبر خدا، چنین چیزى امکان دارد؟!

فرمود: آرى، بدتر از این هم ممکن است، چگونه باشید آنگاه که امر به منکر و نهى از معروف کنید؟!

گفتند: اى پیامبر خدا، مگر چنین چیزى میشود؟! فرمود: آرى، از این بدتر نیز میشود زمانى که

معروف را منکر و منکر را معروف بپندارید؟! ( ابن شعبه حرانى، حسن بن على، تحف العقول / ترجمه

حسن زاده - قم، چاپ: اول، 1382ش) استاد گرانقدرم، من واقعا گیج شده ام نمیدانم وظیفه ام نسبت

به جامعه چیست؟ اکنون کار به جایی رسیده است که انگار من بخاطر حجابم یا بخاطر شرکت نکردنم

در مجالس رقص و موسیقی باید از همه معذرت خواهی کنم! استادچرا اینگونه است؟ من میدانم عالم

مردم عوض شده است و باید عالم انسان تغر کند. اما اینقدر روزه سکوت گرفتیم که نه تنها عالم

عوض نشد بلکه دیگر امر به معروف و نهی از منکر هم گویا بی فایده است. استاد گرامی ام! البته فکر

نکنید این حقیر خیلی خانم مجتهده امین هستم. نه، من نیز دوران جاهلیت را گذرانده ام و مزه تلخ

پوچی های دنیا را چشیده ام و در نهایت با معرفت نفس، خدای نفس خویش را شناختم. آری من از

نهایت شب به طلوع فجر رسیدم و هنوز هم راهی بس دراز در پیش رو دارم. استاد مهربانم، شاید

سرزنشم کنید از این سخن که میخواهم بگویم و بفرماد تو کجا و نفحات رحمانی کجا؟ اما امسال

شبهای قدر از از خداوند متعال خواستم برای رسالتم نسبت به خانواده ام و نسبت به همنوعانم یاریم

دهد. آنگاه سوره ابراهیم علیه السلام در وجودم تجلی کرد، آیا وقت بت شکنی به مسلک ابراهیم خلیل

برای من نرسیده است؟؟؟!!! (یا دلیل المتحیرین)

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ما همه وظیفه داریم هیچکدام از ابعاد بت زمانه یعنی غرب را نپذیریم و به

صورتی ریشهای آنطور که رهبری عزیز جلو میروند با غرب و استکبار برخورد کنیم و مطمئن باشید

وقتی معنای تمدن غربی به بیمعنایی تبدیل شد بسیاری از مشکلات حل میشود لذا در امور فردی و

امور اجتماعی با روش حکیمانه باید به غرب پرداخت. موفق باشید


